



Product: BoothSaver™ 2050 Drip Collection Film is used in prewash, E-coat, and other “wet” areas, to safely absorb spills before they can be tracked. Its residue-free adhesive backing adheres directly to floor to prevent slipping. While the top layer absorbs liquids and oils, the bottom layer acts as a barrier to prevent the spill from soaking through to the floor. It is used on walkways, work stations and under conveyors to capture and absorb the spills before they become a safety hazard and a cleaning/contamination issue. This film is antistatic and fire retardant for safe use in paint shop environments.

产品: BoothSaver™ 2050 滴漏阻隔膜用于预处理、电泳等“湿”区域，可安全吸附滴漏，避免足迹带出。底面涂布无残留高粘度压敏胶，可粘附于地面防滑，表面可大量吸收地面溢溅，油污滴漏，保护地面。可铺设于走道，工作区域，传送带下方，防止地面油污造成污染源或湿滑地面的工伤隐患。



Benefits: Saves cleanup hassles & prevents accidents.
Use in areas to collect oil, paint, pretreatment and e-coat drips. Self adheres to floor areas.
Fire Retardant (VTM-1) and Antistatic ($\leq 10^8 \Omega/\text{sq}$) for safe use in paint shops
Resistant to most paint shop chemicals.
Easy application and removal.
Residue free release adhesive.
Solid non-hazardous, PVC-free disposal.

优点: 节省清洁的麻烦和防止事故发生
用于吸附油污、油漆、前处理液、电泳漆。自行黏附于地面
阻燃(VTM-1)以及抗静电($\leq 10^8 \Omega/\text{sq}$)，可安全地在喷漆车间使用
抗化学品
使用和去除简单
揭除之后无残留物
固体无害废弃物，不含 PVC

Usage: -BoothSaver™ 2050 is available in 0.80 x 50m rolls.
-Cut length to size as needed.
-Prepare the film by first peeling away a section of the release backing film to expose the tacky bottom. The release film has a non-adhesive edge to aid with removal.
-Make sure floor area has been cleaned of all dirt water and grime. Starting at the beginning of the work adhere, adhere the tacky bottom layer to the floor. Then pull the release film away to expose the rest of the adhesive and adhere to floor.
-To change, simply peel up edge and roll up. Dispose of properly as per type of spills.



ACT
CHINA
晶莹化工

BoothSaver™ 2050

滴漏阻隔膜

使用:

- BoothSaver™ 2050 滴漏阻隔膜每卷 80 厘米宽，50 米长
- 根据需要切割开
- 先把背后保护膜撕下一小段，露出黏性面。保护膜边缘有一英寸宽的无胶边缘方便撕下。
- 地面应先清洁去污。把撕开保护膜的那段黏附于地面，然后把保护膜全部撕开，让该产品全部黏附于地面；
- 更换时揭开卷起来即可。根据所吸附的污染物处理。

Part #: M17020-32-50 Gray 0.8m x 50m